

Curriculum Vitae

Form MA5

NGAN Chiu-ye Alan (顏昭義)		
LL.M., LL.B., BBA, B.Sc. FHKI Arb., FHKCAC Postgraduate Dip. Construction Law Mediation & Arbitration (HKU), Postgraduate Dip. Arbitration (CEM), Certificate in Mediation		← Qualification and Membership of Professional Bodies
Consultant Solicitor		← Present Position
S.H. Chan & Co.		← Name of Company
Units C-E, 18/F., China Overseas Building, 139 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong		← Address
Tel: 25278111 Fax: 28651311 e-mail: alanngan@shchanco.com.hk		← Telephone, Fax and e-mail
Fluent in Cantonese, English and Potunghua		← Languages/Dialects spoken to a level you could conduct a mediation in them
<u>Qualification & Relevant Experience</u>		
Qualification - Completed Accord Group mediation course in Feb 2006 HKIAC/HKMAAAL Accredited Mediator HKCAC Accredited Construction Stage II Mediator FDRC Mediators completion certificate		← Mediation Experience
Listed Mediator - HKIAC; HKCAC The Law Society of Hong Kong		
Experience - Acted as Mediator, Negotiator and/or Party's legal representatives in numerous mediations. Successfully conducted mediations involving company/partnership, commercial/building contracts and building managements in various occasions.		
<u>Career</u>		
1995 – 98 - Associate solicitor, Hastings & Co. 99 – 2001 - Solicitor, Howell & Co. 2001 – 02 - Solicitor, Fok & Johnson Post-2002 - Consultant solicitor, S.H. Chan & Co.		← Career Details (year, position and organisation)
<u>Other Relevant Experience</u>		
Speaker - <i>“Introduction to Litigation”</i> for CityU Master Degree in Arbitration on 2 occasions (in about 2006 & 2007); <i>“Dispute Resolutions and Choices”</i> for Y's Men's Club of New Territories in 2010; 2012-13 Alimony Community Participation Plan - <i>“Alimony 123”</i> organized by Yuen Long City Hall for the 1 st and 2 nd Seminars.		← Other experience including negotiation, partnering etc
Lecturer - Macau University of Science & Technology (External course law lectures 2016 & 2017) Liverpool John Moores University (External course law lectures 2019)		
Arbitrator - HKI Arb Fellow since 2010 HKCAC Fellow since 2010		
Law practices - with focus in disputes in commercial contracts, Company, partnership, will, investments, debt, sales, insurance, personal injury, construction, building management, land/ property, tenancy, employment etc.		

履歷

表格 MA5

顏昭義 (NGAN Chiu-ye Alan)		
法學士、法學碩士、工商管理學士、理學士 香港仲裁司學會資深會員、香港建築業仲裁中心資深會員 調解員文憑；建築法調解及仲裁學深造文憑；英國CEM仲裁學深造文憑		← Qualification and Membership of Professional Bodies
顧問律師		← Present Position
陳淑雄律師行		← Name of Company
香港軒尼詩道139號中國海外大廈18樓C-E室		← Address
Tel: 25278111 Fax: 28651311 e-mail: alanngan@shchanco.com.hk		← Telephone, Fax and e-mail
能操流利粵語、英語及普通話		← Languages/Dialects spoken to a level you could conduct a mediation in them
調解學歷及經驗		
<p>學歷</p> <ul style="list-style-type: none"> - 2006年完成 Accord Group 調解課程 香港國際仲裁中心/香港調解資歷評審協會認可解員 香港建築業仲裁中心建築專業認可調解員 香港銀行學會及香港證券及投資學會課程FDRC調解及仲裁員第二期完成証書 <p>註冊機構</p> <ul style="list-style-type: none"> - 香港國際仲裁中心/香港調解資歷評審協會認可解員 香港律師公會 <p>經驗</p> <ul style="list-style-type: none"> - 委任調解員/談判人/法律代表, 成功為多宗有關公司/合夥人、合約、建築裝修、大廈管理等事項調解糾紛 		← Mediation Experience
職業		
<p>1995 - 98 - 希士廷律師行律師</p> <p>99 - 2001 - 何和禮律師行律師</p> <p>2001 - 02 - 霍莊律師行律師</p> <p>2002 至今 - 陳淑雄律師行顧問律師</p>		← Career Details (year, position and organisation)
其他經驗和專長		
<p>演講嘉賓</p> <ul style="list-style-type: none"> - 2006 及 2007 - 2次應邀香港城市大學仲裁學碩士課程“訴訟簡介”講座 2010應邀新界聯青社-“爭議解決方式和抉擇”講座 2012-13 年度贍養費社區參與計劃應邀元朗大會堂舉辦北區”贍養費123” 第1&2講座 <p>講師</p> <ul style="list-style-type: none"> - 澳門科技大 (校外進修課程)-2016 及 2017 英國 Liverpool John Moores University (碩士課程)-2019 <p>資深仲裁員</p> <ul style="list-style-type: none"> - 香港仲裁司學會資深會員 香港建築業仲裁資深會員 <p>專注範圍</p> <ul style="list-style-type: none"> - 民事訴訟/糾紛包括商業合同、公司、合夥人、遺產繼承、投資、債務、銷售、保險、人身傷害、建築裝修、大廈管理、土地/業權、租務、僱傭合約等 		← Other experience including negotiation, partnering etc